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• Udstykningssagen kører og der er accept fra panthaver i konkursboet som fra 
kommunen, vi mangler alene at få formalia på plads, så vi kan komme videre. 
 

• Planer for centerområdet gik ikke som forventet, og lige nu ser det ud til at centeret 
lukkes ned, forhåbentligt kun for en periode. 
 

• Vi forsøger at få ordnet cirkuspladsen ved centeret, da ingen slår græsset, og det er ved 
at gro til, og meget lidt klæder området som helhed. 
 

• Søen stor for sin årlige tur med udgangen af august måned, det er den forreste del fra 
centeret der står tur i år. 
 

• Der er en del ukrudt udenfor bedene og beplantningen, som vi får gartneren til at ordne. 
 

• Broerne står også for tur når vejret er til det, det samme gør indgangsportalen. 
 

• Vi får en del henvendelser fra folk der vil bygge i området, positivt. 
 

• Arbejdsdag afholdt men meget sparsomt fremmøde. Gentages ikke. 
 

• Vejene får en tur når hovedsæsonen er overstået. Til trods for store mængder nedbør er 
vej standarden generelt pæn, men der er enkelte steder, hvor der skal ske noget. 
 

• Økonomi fin, vi følger de lagte budgetter. 
 

• Henvendelser omkring Marielyst Vognmandsforretning igen, at der er store støvgener og 
der arbejdes udenfor de retningslinjer der er fastlagt. Vi arbejder videre med denne sag. 

 


